
 
 
 

 
                                                   Co. Stock Joint Saudi  سعودية   مساهمة  شركة

                                                                            C.R 2050028141  2050028141 :ت  .س

                                                                                                                                      Paid Fully ,000700,370 SR. Capital بالكامل  مدفوع 000700.370.المال  رأس

 

 

   :الأول( )الاجتماع العادية العامة الجمعية  اجتماع نتائج عن  الورق  لصناعة السعودية الشركة تعلن

 

   .م2024 المالي العام  عن  سنوي   ربع  أو  سنوي  نصف  بشكل  مرحلية  أرباح  بتوزيع  الإدارة  مجلس تفويض  على  الموافقة -1

 .والمكافآت  الترشيحات لجنة عمل لائحة تعديل على  الموافقة -2

 .التنفيذية  والإدارة  المجلس  من  المنبثقة  واللجان  الإدارة  مجلس  أعضاء  مكافآت  سياسة تعديل على  ةالموافق -3

 .الشركة  إدارة  مجلس في العضوية  وإجراءت  ومعايير  سياسات تعديل على  الموافقة -4

 .المنافسة  الأعمال وضوابط  معايير على  الموافقة -5

 .الأرباح  توزيع  سياسة  على  الموافقة -6

 

 

The Saudi Paper Manufacturing Company announces the results of the Ordinary General 

Assembly Meeting (first meeting) : 

 

1- Approval of authorizing the Board of Directors to distribute interim dividends on a semi-annual or 

quarterly basis for the fiscal year 2024. 

2- Approval of amending the work regulations of the Nominations and Remuneration Committee. 

3- Approval of amending the remuneration policy for members of the Board of Directors and the 

committees emanating from the Board and Executive Management. 

4- Approval to amend the policies, standards and procedures of membership in the company’s Board of 

Directors. 

5- Approval of competitive business standards and controls. 

6- Approval of the dividend distribution policy. 

 

 

 

 

 

 


